
Styrelsemöte Bjurtjärns byalag 2024-06-17 

 

Närvarande: Kristian H, Anna H, Johan J, Carolina A, Kent J, Barbro R, Mari F, Lisbeth S. 

Konstutierande: Björn Larsson, Ingrid Lind 

 

1. Mötet öppnas 

2. Föredragningslista godkänns av mötesdeltagarna 

3. Genomgång /kontroll föregående styrelsemöte, lägges till handlingarna. 

4. Ekonomi 

• Kent redovisade kassa och bank. (separat dokument) vi har 5 031 418 :- 
• Vi ska försöka bryta avtalet med brandskydd då det är orimligt dyrt, Carolina hjälper till 

med att bryta avtalet. 
• Kent har skickat ut påminnelser om betalning medlemsavgifter, vilket har gett bra 

resultat. Det är tydligt att många medlemmar vill ha utskickat en betalningsavi. 

5.         Medlemsarbetet 

• Inget mycket nytt, se punkt 4. Vi har fortfarande svårt att få in e-mailadresser. 

6.         Rapporter 

• Fixardag 25/5: 
Mycket lyckat, många kom och hjälpe till, ca 15 personer. 
 Vi fick mycket gjort och mycket slängt. Tex all ved blev klyvd, vi rensade ur 
styrelserummet, Storstädning av köket, utvändig städning och Johan J fixade bänk och 
klippning vid bryggan. 
Trevlig avslutning med grill. 

• Bjurtjärnsloppet 6/6: 
86 anmälda , mycket bra. Flera löpare var i elitklass så loppet gick mycket snabbt. 
Det nyinköpta PA-systemet fungerade jättebra. 
Serveringen sålde ca 80st hamburgare, samt massa fika. det var ett bra flöde och vi fick 
beröm för att det fungerade bra. 18000 i inkomst, ca 14 000 i vinst. 
 

7.           Arbetslaget 

• Kapat ner träd, klippt gräs.mm 
Som vanligt svårt med att nå ut med info om när fixar dagen är, Kent kommer att skicka ut 
SMS till de som brukar vara med. 
 

8.           Kommande program 

• Midsommar: 
Kent och Barbro håller i det. Irene, Veronika och Kenneth skall hjälpa. 



 Tony Lundell med fru kommer att spela, Kent har renoverat chokladhjulet. Johan J håller i 
dragkampen. 

• Sommarpub 6/7 
Kristian, Kent, Anna ansvarar, Mari , Lisbeth och Barbro hjälper. 
Det blir en enklare pub, som var lyckat förra året. 

• Rallyloppis 20/7 
Kristian Kontaktar Hembygdsföreningen för info. 

• Wermland Opera Julturné 
Vi har fått erbjudande att redan nu boka Wermland opera Julturné, Björn Larsson 
berättade om detta. 
Björn erbjuder sig att arrangera detta i Byalagets regi. 
 Vi har några datum att välja på, och skickar in våra önskemål om datum. 27:e november 
eller 4:e december(så får vi se om vi får det) 
Vi hoppas på sponsring från Karlskoga energi i år med, förra året fick vi 3500:- 
Vi hoppas att kunna fortsätta med 250:- kr i inträde. 
Finns det bidrag att få från riksförbundet? 
 

9.            Uthyrning Bygdegården/släpkärran 

Uthyrningen rullar på bra, med många uthyrningar, 
Släpkärran hyrs ut mer än tidigare, så det är bra. 
 

10.         Projekt/investeringar 

• Fönster: Vi har fått flera offerter på renovering av fönster, men vi vill ha in fler innan vi tar 
beslut. 

• Skrivare: Vi vill ha en med A3 format, Johan kollar med företag i Kristinehamn som säljer 
begagnade, Kent har kollat en del också. Vi tar ett beslut nästa styrelsemöte. 

• Köket: Anna berättade att det är ett jätteprojekt som är svårt och tidskrävande, Björn 
Larsson vill vara med i detta projekt, vilket välkomnas varmt. 

• Värmesystemet: Luft/luft pumpsystem är beställt till den 14:e augusti. Vi ska gjuta ett 
fundament för utedelen till dess.Vi behöver även byta elradiatorer, och vi har fått offert på 
detta, fler offerter kommer att tas in av Kent. 

• Vattenfilter: Tas framöver när vi har tid 
• Solceller: vi har fått offert på solceller, men då vi sitter fast i ett 3-årigt elavtal så finns 

ingen chans att ens börja fundera på detta. Vi har även upptäckt ett läckage på taket, så 
även taket måste gås igenom. 

• Sophämtning:  Kristian har frågat Karlskoga energi om priser men inte fått svar ännu. 

11.         Övriga frågor 

• Förslag från Ingrid Lind om ”Fixarservice” för äldre. Finns i andra kommuner att äldre kan 
få hjälp hemma med enklare ”vaktmästartjänster” subventionerat. 
Styrelsen tyckte att det var en bra idé att ta vidare som Byalag och diskutera med Storfors 
kommun. 

• Kristian undrade om Storforsföreningarna, vi borde skicka våra evenemang till deras 
portal. Johan J kollar upp detta. 



• Fiberföreningens upplösande: Björn Larson är likvidator och berättade att de pengar som 
finns delas upp på 3 föreningar där Byalaget är en av föreningarna. 

• Motordag/träff: Kent vill starta motorträff med kafé den 18:e Augusti. 
Styrelsen var enig om att det är ett bra initiativ. 
 

12.          Nästa möte/kaffe 

Onsdag den 7:e Augusti kl 18:00 
Kaffe Anna/Kristian 
 

 

 

Sekreterare    Justerare 

 

1. ……………………………………………  …………………………………………… 

Anna Högberg  

 

 


